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Abstract (en)
The fitting has a carrier (30) supported in the corner cupboard, which rotates around a vertical axis (32) and a pull-out guide, on which the lower
shelf (28) moves relative to the carrier. The pull-out guide is mounted on an intermediate carrier (46), which rotates around an axis (52) which is
parallel to the rotating axis of the carrier and offset in relation to the carrier. The intermediate carrier is force coupled with the lower shelf relative to
the carrier.

Abstract (de)
Dreh- und Ausziehbeschlag für einen Fachboden (28) in einem Eckschrank (10), mit einem um eine vertikale Achse (32) drehbar im Eckschrank
gehaltenen Träger (30) und einer Ausziehführung, auf welcher der Fachboden (28) relativ zum Träger (30) verschiebbar ist, dadurch
gekennzeichnet, daß die Ausziehführung auf einem Zwischenträger (46) montiert ist, der seinerseits um eine zur Drehachse des Trägers (30)
parallele, jedoch gegenüber dieser versetzte Achse (52) in Bezug auf den Träger (30) drehbar ist.
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